

洛杉磯蒙古靈糧堂

Mongolian Christian Church in Los Angeles

加入 Joined: 2010 年

地點 Location: Los Angeles, CA

主任牧師 Senior Pastor: Rev. Khorloo Tsogt

網址 <http://mongolianschristianchurch.org/>

簡要介紹:

洛杉磯蒙古靈糧堂是蒙古烏蘭巴特靈糧堂在美國的分堂，是前萬國逐家佈道團蒙古事工總幹事Tsogt牧師，在美國攻讀神學院時，參與及牧養的蒙古教會。該教會於2007年建立，在2013年加入生命河的大家庭，成為蒙古烏蘭巴特靈糧堂的分堂，主要是牧養在洛杉磯一帶的蒙古裔族群。加州是全美蒙古裔移民人口最多的州。在洛杉磯地區，蒙古族裔大多生活在韓國城附近的區域，與韓裔社區關係緊密。雖然蒙古裔移民人口較其他亞裔移民少，但聖靈依舊在美國蒙古裔移民的族群中做奇妙的工作。感謝神的恩典，目前雖然有疫情限制，但教會週日禮拜和週六弟兄禱告會仍繼續在網上聚會，同時他們將專注於以小組形式在戶外聚會，進行祈禱和團契，並且計劃包括復活節在內的大型戶外聚會。願神使用這個教會帶領旅居洛杉磯的蒙古人，在異鄉認識耶穌基督的愛，同時更將福音帶給他們，成為他們一生真正的依靠和盼望。2024年，他們剛好有一些會眾要搬去橙縣，剛好聖靈感動，他們也思考希望能傳揚福音到橙縣，因此求主帶領，希望能有機會透過植堂的可能性，讓他們接觸到夠多南加州的蒙古人。

Brief Introduction:

Mongolian Christian Church in Los Angeles is one of the United States daughter churches of Amid Ug Christian Church in Ulaanbaatar, Mongolia. The lead pastor, Pastor Tsogt, was the former National Director of Every Home for Christ in Mongolia. He came to the United State for seminary, and participated in pastoring this Mongolian Church. This church later became a daughter church of our daughter church in Ulaanbaatar, focusing on the Mongolian immigrants in the Greater Los Angeles area. California is the state with the largest population of Mongolian immigrants in the United States. In the Los Angeles area, most of the Mongolian ethnic group lives in the area near Koreatown and has a close relationship with the Korean community. Although the population of Mongolian immigrants is smaller than other Asian immigrants, the Holy Spirit still does wonderful work among the ethnic group of Mongolian immigrants in the United States. Thanks to God's grace, despite the current pandemic restrictions, the church's Sunday service and Saturday men's prayer meeting will continue to meet online, and they will focus on outdoor gatherings in small groups for prayer and fellowship, also they're planning for Large outdoor gatherings for certain festivals like Easter. May God use this church to lead the Mongols living in Los Angeles to know the love of Jesus Christ in a foreign land, and at the same time bring the gospel to them and become their true dependence and hope throughout their lives. In 2024, some of their congregations happened to be moving to Orange County. The Holy Spirit happened to move them, and they also thought about spreading the gospel to Orange County. Therefore, they asked the Lord to lead them,

hoping to have the opportunity to expose them to the possibility of church planting. Enough of the Mongolians in Southern California.

代禱事項：

1. 請為教會橙縣的植堂代禱，求神在對的時間，引導他們找到合適的地點，在戴利城找到場地，並差派牧者與同工完成他們宣教植堂的工作，不斷的拓展神國度的疆界，榮耀神的名。
2. 請為教會在一切南加州的蒙古福音外展事工祝福代禱。社區內住著很多的蒙古移民，願教會繼續傳遞耶穌的恩典與愛，使南加州的蒙古移民都能認識主耶穌基督及祂的救恩。
3. 為洛杉磯蒙古靈糧堂禱告，求主為教會擴張境界，得救的人數天天加給教會，基督徒的見證不僅限於教會之內，更讓弟兄姐妹都在世界上產生影響力。
4. 請為教會的管理和牧養工作祈禱，求神賜給教牧同工、執長、主日學老師、奉奉團契成員和正在各事奉崗位的弟兄姊妹祈禱。希望眾肢體能發揮神所賜的恩賜、健康和智慧，去管理和建立神的家；使眾弟兄姊妹的屬靈生命得到更大長進。

Prayer Items:

1. Please pray for the church's church planting in Orange County, and ask God to guide them to find the right place at the right time, find a venue in Daly City, and send pastors and co-workers to complete their missionary church planting work, and continue to expand God's church planting work. The borders of the kingdom glorify

God's name.

2. Please pray for blessings and intercession for the church's Mongolian gospel outreach throughout Southern California. There are many Mongolian immigrants living in the community. I hope the church will continue to convey the grace and love of Jesus so that the Mongolian immigrants in Southern California can know the Lord Jesus Christ and His salvation.
3. Pray for Mongolian Bread of Life Church in Los Angeles. Ask the Lord to expand the realm of the church. The number of people who are saved will be added to the church every day. The testimony of Christians is not limited to the church, but also allows brothers and sisters to have an influence in the world.
4. Please pray for the management and pastoral work of the church, and ask God to grant prayers to the pastoral staff, deacons, Sunday school teachers, members of the service fellowship, and brothers and sisters in various ministry positions. I hope that all members can use the gifts, health and wisdom given by God to manage and build the house of God; so that the spiritual lives of all brothers and sisters can grow further.